
Zápis ze zasedání školské rady při Gymnáziu Olgy Havlové, 

Ostrava-Poruba, příspěvkové organizace 

dne 13. března 2025 

 

Přítomni:  

Mgr. Eva Kolaříková, Mgr. Lucie Leidolfová, doc. Mgr. Marek Otisk, Ph.D., 

PhDr. Jiří Sovadina, Mgr. Hana Vargová  

 

Hosté:  

Mgr. Jana Huvarová – ředitelka školy 

            

Omluveni: 

Ing. Tomáš Kotyza 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Volba předsedkyně školské rady 

3. Projednání návrhu rozpočtu a Zprávy o činnosti a plnění úkolů za rok 2024 

4. Financování nepedagogických zaměstnanců 

5. Zhodnocení 1. pololetí 

6. Připravované investiční akce 

7. Různé 

 

ad 1: 

Mgr. Eva Kolaříková zahájila schůzku a seznámila přítomné s programem, který byl 

přijat. 

 

ad 2: 

Přítomní jednomyslně zvolili předsedkyní ŠR Mgr. Evu Kolaříkovou 

 

ad 3: 

Školská rada projednala návrh rozpočtu a Zprávu o činnosti a plnění úkolů za rok 

2024.  Přítomní byli ředitelkou školy seznámeni s výsledky hospodaření z hlavní a 

doplňkové činnosti. Rozpočet je vyrovnaný, výsledky hospodaření splňují všechny 

požadavky, které zřizovatel ukládá. Celkový výsledek hospodaření organizace (díky 

doplňkové činnosti) za rok 2024 je zisk ve výši 84 095,95 Kč. Po schválení 

zřizovatelem bude dle zákona č. 250/2000 Sb. zlepšený výsledek hospodaření 

převeden do rezervního fondu organizace.  

  

ad 4:  

Ředitelka školy přítomné seznámila se plánovanými změnami ve financování 

nepedagogických pracovníků (kuchařky, uklízečky, údržbář apod.).  

 

ad 5:  

Ředitelka školy zhodnotila 1. pololetí školního roku 2024/2025. Přítomní se seznámili 

s realizovanými a ukončenými projekty (např. Společné badatelské aktivity nadaných 

žáků G a ZŠ s využitím AI, Aktivizací žáků k zodpovědnému životnímu postoji – 

podpora inovativních vzdělávacích metod, Cesta ke zlepšení vzdělávání na GOH, 

Šablony pro SŠ a VOŠ I atp.) a vybranými aktivitami (Projektový týden, Adventní 



koncert pěveckého sboru, Slavnostní shromáždění ke Dni boje za svobodu a 

demokracii na Nové radnici, Přehlídka mluvčích v AJ – TED Ed Talks Day). Přítomni 

byli dále obeznámeni s aktivitami školy určenými i pro studenty jiných škol 

(Studentská historická konference, Ekokonference, Konference k Mezinárodnímu dni 

lidských práv). 

 

ad 6:  

Ředitelka školy přítomným představila připravované investiční akce v krátkodobém a 

dlouhodobém horizontu (rekonstrukce MaRky, přestavba bytu školníka na učebnu, 

obměna IT v učebnách a kabinetech – přechod na OS Win 11).  

 

ad 7:  

Různé (přijímací řízení, generační proměna žáků, psychická kondice mládeže) 

 

 

Přítomní se společně dohodli na příštím setkání, které proběhne na konci srpna 2025.  

 

 

       Mgr Eva Kolaříková, v. r. 

       předsedkyně školské rady 

 

Zapsal: PhDr. Jiří Sovadina, tajemník ŠR 

V Ostravě-Porubě 14. března 2025 

 

 


